

## 《单词百科:monitored是什么意思?monitored怎么发音?monitored的解释和用法》

英语单词monitored是什么意思?monitored怎么读?monitored怎么发音?简答网为您整理了monitored的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



### monitored怎么读

monitored的读音:['m n t d]

### monitored的意思

1、监控的;

### monitored的相关词组

- 1、health monitor 剂量计;
- 2、monochrome monitor 单色监视器;

- 3、monitor mode 监督方式，监控方式；
- 4、process monitor 过程监控装置；
- 5、panel monitor [计] 屏面监控器；
- 6、hardware monitor 硬件监视器；
- 7、arrhythmia monitor [医]心律失常监视器；
- 8、monitor algorithm 监督程序算法；
- 9、byte monitor 字节监视程序；
- 10、bedside monitor 床边监护仪；
- 11、baseline monitor [计] 基准监督程序；
- 12、cyanide monitor 氰化物监测仪；

### monitored的双语例句

- 1、There a huge mountaintop antenna monitored radio chat behind the Iron Curtain.

铁幕后有一座巨大的山顶监视无线电通讯站。

- 2、The bonded-foil gage monitored with a wheatstone bridge has become a highly perfected measuring system.

用惠斯登电桥监测的粘贴 — 箔式应变片已成为高度完善的测量系统。

- 3、He is being constantly monitored with regular checks on his blood pressure.

他被实时监测，定时量血压。

- 4、The plant is operated entirely by remote control and monitored by closed circuit television or periscope.

这个工厂完全用遥控操作,而且用封闭电路电视或展望镜来监视。

- 5、Both static and dynamically generated resources can be monitored.

动态和静态生成的资源都可以被监视。

6、The user program will be traced and monitored in online debugging progress.

在联机调试过程中,跟踪、监视用户程序的运行.

7、The expiratory ( F E ) and inspired ( F I ) concentration of isoflurane were monitored continuously.

连续监测吸入气 ( F I ) 和呼出气 ( F E ) 中的异氟醚浓度.

8、ECG leads and aVR , blood pressure and temperature were continuously monitored.

术中监测ECG的II和aVR导联、 血压和体温.

9、The guideline should be simple to be easily monitored and understood.

该方针应易于监管和理解.

10、They tracked these males, recorded their songs and monitored their behaviour.

他们跟踪这些雄鸟,记录它们的鸟鸣声并观察它们的行为.

11、The nurse monitored the patient's condition carefully.

护士很细心地监察病人的状况.

12、These potential effects must be monitored carefully.

这些潜在的影响必须仔细地加以研究.

13、Hawaiian volcanoes are among the most thoroughly studied and systematically monitored active craters in the world.

夏威夷火山是世界上研究得最透彻并且受到最严密监视的活火山之一.

14、Several experts monitored the city's drinking water for impurities.

几位专家测试了这个城市的饮用水中的杂质.

15、Just a few weeks ago, I monitored the strongest hurricane on record.

就在几个星期前我观察到了最强烈的飓风记录.

以上是简答网为您整理的monitored怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查

看更

多关于m

onitored的用法、

monitored的释义、monitored的相

关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/monitored>

